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P R O T O K Ó L  l i ,  \ r .  - ^ -

z posiedzenia Komisji Rewiryjnej Rady Miejskiej w Jgdrzejowie

odbytego w dniu 2 paúdziernika 2002 roku

Komisja obradowala w skladzie:

l. ElíbietaWiéniewska - PrzewodniczqcaKomisji

2. Tomasz Baraúski - Vice Przewodniczqcy Komisji

3. Maria Kwapiszewska - Czlonek Komisji

4. Zdzislaw Adamczyk - Czlonek Komisji

5. Kazimierz Równicki - Czlonek Komisji

Porzqdek posiedzeú:

l. Odpowi edzi na wnioski Komisji zg).oszone na poprzednim posiedzeniu.

2. Analiza materialów na sesjQ.

3. Analiza protokolów z posiedzeiZarzqdu Miejskiego.

4. Sprawy róZne.

Ad. l .

Przewodniczqca Komisji przedstawila pozostalym Czlonkom Komisji odpowiedzi na

wnioski skierowane do Zarzqdu Miejskiego po poprzednich posiedzeniach.

1td.2.

Po przeprowadzonej analizie materialów na sesjg Komisja pozytywnie opiniuje

nastEpuj4ce projekty uchwal:

- uchwalQ w sprawie zatwierdzenia zmian w Statucie ZaVJadu Podstawowej Opieki

Zdrowotnej w Jgdrzej owie,
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- uchwalg w sprawie wynajmu pomieszczeina gabinety stomatologiczne dla lekarzy

stomato lo g ów oraz sprzgtu stomatolo g icznego,

- uchwalp w sprawie przyst4pienia do sporzqdzenia miejscowego planu

zagospodarowania przestrzennego na obszarze miasta Jpdrzejów terenu

poloZoneg o prry ulicy Przypkowskiego,

- uchwalg w sprawie przystqpienia do sporzqdzenia miejscowego planu

zagospodarowania przestrzennego na obszarze gminy JEdrzejów terenu

poloZonego w miejscowoSci Cierno Zaszosie,

- uchwalQ w sprawie odst4pienia od sporuqdzenia zmiany czqsci miejscowego planu

zagospodarowania przestrzennego na obszarze miasta JEdrzejów terenu

polo2oneg o przry ulicy Malogoskiej.

Na posiedzenie Komisji poproszono Naczelnika Wydziatu Geodezii i Gospodarki

Gruntami - Pani4 Leokadig Meresiúsk4 która wyjaSniala Czlonkom Komisji projekty

uchwal zgloszone na najblilszq sesj g :

- uchwalg w sprawie wra2enia zgody na oddanie w wieczyste uZytkowanie dla

Spóldzielni Mieszkaniowej ,frzyszloíó" w Jgdrzejowie nieruchomoéci

komunalnych,

- uchwalg w sprawie obci42enia nieruchomoSci komunalnych poloZonych w obr. 04

miasta Jpdrzejowa i wsi Potok Maty sluzebnoSci4 gruntow6

- uchwalg w sprawie udzielenia bonifikaty od oplat za przeksztalcenie prawa

uZytkowania wieczystego w prawo wlasnoóci.

Komisja pozytywnie opiniuje projekt uchwatry w sprawie obci42enia nieruchomoSci

komunalnych polozonych w obr. 04 miasta Jpdrzejowa i wsi Potok Maty struZebnoSci4

gruntowq oraz projekt uchwaly w sprawie udzielenia bonifikaty od oplat za

przeksztalcenie prawa uZytkowania wieczystego w prawo wlasnoSci.

Przewodniczqca Komicji przedstawila projekt uchwaly w sprawie wydzierLawienia na

okres 15 lat nieruchomoéci komunalnej polozonej w Jgdrzejowie Wzy ulicy

I I listopada nr I I, dzialka nr 380/1. Po dyskusji na projektem uchwaty
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przeprowadzono glosowanie. Z uwagi na fakt i2 uchwala dotyczy spraw prywatnych

radnego Kazimierza Równickiego, zostal on wyl4czony zudziatu w glosowaniu.

Maj4c na uwadze wynik glosowania Komisja wnioskuje, abY wycofaó

z porzqdku obrad projekt uchwaty w sprawie wydzieri;awienia Pani Teresie

Równickiej i Pani Annie Równickiej na okres 15 lat nieruchomoSci komunalnej

poloionej w Jgdrzejowie przy ulicy 11 listopada nr 11 - dzialka nr 380/1.

Komisja pozytywnie opiniuje projekt uchwaly w sprawie zmian w budzecie Miasta

i Gminy na 2002 rok.

Ad. 3.

Komisja analizowala protokoly z posiedzeh Zarz4du Miejskiego. które odbyty sig

w okresie od dnia 29 sierpnia do dnia 26 wrzeíniabielqcego roku.

Ad. 4.

Na posiedzenie Komisji poproszono V-ce Burmistrza - Pana Waldemara Woíniaka.

V-ce Burmistrz Woiniak odpowiadajqc na pytania wyjainil, 2e Paústwo WiÉniewscy

nabyli nieruchomoSó pod nazwq,,R-elaks" za cene, na poczet której nie zostaly

zaliczone nieudokumentowane koszty poniesione przez nabywców na remont

przedmiotowej nieruchomoSci.

V-ce Burmistrz Woíniak poinformowal Czlonków Komisji o stanowisku jakie zaj4l

Naczelny Sqd Administracyjny w sprawie skargi dotyczqcej uchwaly Rady Miejskiej

z dnia 25 paldziernika 2001 roku w sprawie zasad wynajmowania lokali

wchodz4cych w sklad mieszkaniowego zasobu gminy JEdrzejów. Jak wyjaSnil

V-ce Burmistrz WoZniak, Naczelny Sqd Administracyjny w swoim orzeczeniu

stwierdzil, 2e wy Zej wymieniona uchwala j est zgodna z praw em.

Wnioski:



1. Komisja wnioskuje aby pierwszq oplatp za wieczyste uiytkowane

nieruchomoSci komunalnej oznaczonei w rejestrach ewidencji gruntów obr.

04 miasta Jpdrzejowao dzialki nr 43316 i 433/3 ustalió na poziomie 20 oA ceny

gruntu.

2. Komisja wnioskuje, aby Zarzqd niezwlocznie podjql dzialania majqce na celu

wprowadzenie instalacji wodociqgowej do poszczególnych mieszkaú znajduj4cych

sig w budynkach komunalnych, zlokalizowanych prry ulicy Glowackiego.

3. Komisja ponownie wnioskuje, aby Zarz4d zobovn4zal Kierownika Zakladu

Wodoci4gów i Kanalizacji do pobierania oplaty stalej w sposób zgodny

z obovn1zuj4cymi przepisami i intencjq Radnych to jest od odbiorcy (umowy)'

a nie od kaidej osoby korzystaj4cej z uslug zakladu.

W przypadku nie zastosowania sig przez Kierownika Zakladu Wodoci4gów

i Kanalizacji do wniosku Komisji oraz poleceí Zarz4du, Komisja wnioskujeo

aby Zarz4d przedstawil na najbti2szej sesji projekt uchwaly uszczególawiaj4cej

uchwalg w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodp

i zbiorowego odprowadzania Scieków na terenie Miasta i Gminy Jgdrzejówo

lilcwiduj4cej oplatg stal4, która zgodnie z Rozporz4dzeniem Ministra

Infrastruktvry z dnia 12 marca 2002 roku w sprawie okreSlenia taryf' wzoru

wniosku o zatwierdzenie taryf oraz warunków rozliczeñ za zbiorowe zaopatrzenie

w wodp i zbiorowe odprowadzanie Scieków taryff moLe, ale nie musi byó

wprowadzona. Ponadto majqc na uwadze fakt, iL Kierownik Zakladu

Wodoci4gów i Kanalizacji nie wykonuje dotychczasowych wytycznych i poleceú

Zarz¡du Miejskiego wydanych w oparciu o wnioski Komisji Rady Miejskiej,

Komisja Rewizyjna wnioskuje, aby wobec Kierownika ZWiK zostaly wyciqgnipte

stosowne konsekwencje sluZbowe.
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4. Komisja wnioskuje aby Zarz4d Miejski na najblizszej sesji przedstawil

aktualn4 i ostatecznq formp pobierania oplaty stalej przez Zaklad Wodoci4gów

i Kanalizacji.

Protokolant:
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mgr Elzbieta Wi5niewska


